
剪下此处的跟踪标记
Cut out tracking marker here

01 
下载适用于iOS的吉徕选型组合器。
Download the Gira Design
Configurator app for iOS or
Android.

03 
将剪下的跟踪标记放在您家中所需
的位置处。
Place the selected tracking 
image in a suitable location in 
your home.

02 
以原始尺寸打印本页的跟踪标记。
Print this page with the tracking
image in the original size.

具备 Live View 功能的吉徕选型组合器
Gira Design Configurator with Live View
www.designconfigurator.gira.com/cn
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04 
调用吉徕选型组合器，打开“Live 
View”模式并用您的移动终端设备扫
描跟踪标记。
Start the Gira Design Con- 
figurator, open the Live View 
mode and scan the tracking
image with your mobile device.

预览吉徕的设计外观在墙面上的实际效果

设计系统一览： 使用吉徕选型组合器，可完全根据偏好和所需功能在吉徕
开关产品的多种边框款式中选择不同的颜色和材质进行搭配——现在又增
添了引人入胜的 “Live View” 模式：在此模式下，您可以借助智能手机或
平板电脑的摄像机观看选定吉徕开关产品在实际设计环境中的外观。吉徕选
型组合器可通过免费下载iOS系统的应用程序获得。

See in advance just how good Gira switches  
will look on the wall

An overview of the entire design system: With the Gira Design  
Configurator, the variety of frame designs in the Gira switch range 
can be combined in various colours and materials with selected  
functions just as you wish – now with additional features such as  
the fascinating “Live View” mode, which shows via your Smart
phone or Tablet camera how the selected Gira switches look in the 
actual environment. The Gira Design Configurator can be called 
up online or is available as a free app for iOS and Android mobile 
devices.


